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Protokól Nr 10 / 03
z posiedzenia Komisji Rolnictwa i lntegracji z Uniq Europeiskq

odbytego dnia 24 paZdziernika 2AA3 roku

Posiedzenie komisji rozpoczqlo siq o godz. 900. Uczestniczyli w nim: Radni

(w skladzie wg listy stanowiqcej zalqcznrk do niniejszego protokolu), Burmistrz.

Leszek Kapcia oraz Naczelnik Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. Barbara

Blaszkiewicz.

Komisja rozpoczqla obrady wg nastqpuj4cego porzqdku:

1. Analiza materialów na sesjg.

2 Sprawy ró2ne.

P Przewodniczqcy Krzysztof Swietlik rozpocz$ obrady komisji od przywitania

wszystkich.

Nastqpnie gfos zabrala P. B. Blaszkiewicz, która przedstawila sprawg koniecznoéci

ograniczenia oéwietlenia ulicznego na terenach wiejskich. Oszczqdnoéó polegalaby

na zmniejszeniu i loéci lamp oéwietlenia ulicznego ( na co drugim slupie.)

Oszczqdnoéó ta bylaby do czasu sukcesywnej wymiany lamp oéwietlenia ulicznego

na lampy energooszczqdne (z jarzeniowych na sodowe).

Przeprowadzono kontrolg na wsiach. Podchojny i Mnichów stwierdza¡qc, 2e tylko na

Podchojnach po obu stronach drogi krajowej E 7 zainstalowano 120 lamp o mocy

zarówki 250 wat a w niektórych miejscach po 400 wat.

Zmniejszenie tej iloéci o 60 sztuk nie spowoduje znaczqcego zaciemnienia drogi,

natomiast spowoduje oszczqdnoéci w budzecie o 800 - 1000 zl. miesigcznie.

Rozwinqla siq dyskusja na temat. montazu lamp na wsiach gdzie brakuje oéwietlenia,

a tak2e zadan inwestycyjnych dotyczqcych przebudowy oéwietlenia ulicznego

w niektórych miejscowoéciach. (Jasionna, Kopaniny).

Propozycje P B Blaszkiewicz Radni zaakceptowali jednogloénie.

P. Przewodniczqcy rozpoczS czytanie materialów na najblizszqsesjq.



P. Baranski przerwal czytanie i rozpoczS dyskusjq nt. punktu dotyczqcego stawki

czynszu dzieraawy za m2 powierzchni liczonej w stosunku miesiqcznym. Problemem

okazala siq stawka podana w skali miesiqca a nie roku.

Kolejnq spornE kwestiq okaza{ siq Wieloletni Plan Rozwoju i Modernizaqi Urzqdzen

Zal4adu Wodociqgów i Kanalizaqi w Jgdrzejowie na laá2A04-2047.

P. Ziqbinski stwierdzil, 2e nawet zalqczone w materialach do sesji uzasadnienie

do uchylenia tego Planu nie przekonalo go.

P. Baranski natomiast uwaza, ze jest to niewlaéciwy Plan i ma wqtpliwoéci co do jego

realizaqi.

Rozpoczqla siq szeroka dyskusja dotyczqca w/w Planu w której wzifl udzial równiez

Pan Burmistrz.

Dyskutowano glównie o érodkach potrzebnych na realizacje tego Planu, a takZe

idqcej zatym mozliwoéci wzrostu cen wody.

Poruszone zostaly takie sprawy jak: utworzenie Regionalnego Biura Województwa

Swiqtokrzyskiego w Brukseli, zmiany dotyczqce ustalenia wysokoéci diet dla radnych

z tytulu wykonywania mandatu.

Szeroko rozwinqla slQ dyskusja nt. ul. Kwarty, chodzilo glównie o kwotq

odszkodowania jakq gmina musiala zaplació wlaécicielom ulicy.

P. Baranski zapytal Burmistrza. ,,Czy sq jeszcze jakieé inne ulice, które sqwlasnoéciq

prywatn4 bo prawdopodobnie ul. Przypkowskiego jest wlasnoéciq P. Florczyka?"

P. Burmistrz odpowiedzial, ze jest w trakcie realizacji: ,,szczególowa ewidencja

gruntów" naszej Gminy, dziqki czemu mozemy dokladniej zweryfikowaó naszA

wlasnoéó.

P. Baranski: ,,Jak wyglqda sprawa dzialki za Domem Kultury?"

P. Burmislrz'. ,,Zwrócono siq do mnie z proébq o zagospodarowanie tego terenu.

Ja nie mogQ tej propozycji odrzució, gdyz wedlug mnie jest to wazne dla miasta aby

zmienió wizerunek tego miejsca. Podobna okazla moze siq nie zdarzyó."

Komisja przychylnie odniosla siq do slów Burmistrza.

P. Przewodniczqcy przeszedl do dalszego czylania materialów na sesjq

Po odczytaniu , glos zabral Burmistrz.

Burmistrz odczytal zmiany w budzecie Miasta i Gminy na 2003 rok. Nastqpnie

przeszedl do omawiania poszczególnych inwestycji, które Gmina chcialaby

zrealizowaó do konca tego roku ze érodków finansowych, które pozostaly

niewykorzystane.



Na tym zak:onczono obrady Komisji Rolnictwa i Integracji zUniqEuropejskq.
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